
Z Á P I S   č. 16092015 

z jednání představenstva a kontrolní komise konané dne 16. září 2015 v zasedací místnosti  
čp. 3077 od 16,00 hod do 17,20 hod 

 
Přítomni  za představenstvo: pí. Marie Kramperová, p. Milan Böhm, p. Jakub Bouda 
 
Přítomni za kontrolní komisi: p. Jiří Liška, pí. Alena Nekolová, pí. Turfandovodá Dagmar 
 
 
 
P r o g r a m:    

1. Výsledky hlasování per rollam 
2. Rozpočet opravy chodníku  
3. Úklid podchodů 
4. Návrh na spolupráci s vymahatelskou službou 
5. Zajištění svozu odpadu 
6. Diskuze 

                               
 

1) Hlasování o změně názvu Společenství Rybárna dle zákonných úprav proběhlo v souladu s 
podmínkami. V současné době již oficiální jméno zní Společenství vlastníků Rybárna. 
(Usnesení soudu naleznete v sekci ke stažení) 
 

2) Byl vznesen návrh na zjištění orientačních cen opravy chodníku ve variantách asfalt/zámková 
dlažba. Tuto cenovou informaci po SVJ požaduje město Most, jelikož ji potřebuje k navržení a 
schválení spoluúčasti na opravě. 
 
Zodpovídá: M. Kramperová 
 

3) Vzhledem k častým stížnostem na stav podchodů byla tato skutečnost projednána se zástupci 
firmy Stavby Sever. Z dohody vzešel následující verdikt. Pověřená firma Fiala&Fiala provede 
každý poslední týden v měsíci úklid podchodů na náklady firmy Stavby Sever. 
 

4) Předsedkyní Marií Kramperovou byl vznesen návrh na schůzku se zástupci firmy, zabývající se 
vymáháním dlužných částek. Představenstvo se dohodlo, že tito zástupci budou pozvání na 
příští schůzi představenstva, aby představili své metody osobně. 
 

5) Jelikož se v poslední době zhoršil stav okolo kontejnerů, bude tato skutečnost projednána s 
TS Most aby mohlo být nalezeno řešení, jež tento stav zlepší. 
 

6) V diskuzi bylo navrženo, abychom na náklady družstva zakoupili postřikové zařízení proti 
štěnicím a vzhledem k běžné ceně budeme hubit tento obtížný hmyz svépomocí. 
 
 

Zápis vyhotovil: Jakub Bouda  


